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Osvrt na duhovsku konferenciju 2013 
godine

Lozinka konferencie je bila: „Bog svake 
utehe“  2 Kor. 1, 3-6
Od 17. do 20. maja je održana duhovska kon-
ferencija u hrišćanskom centru u Friolzhei-
mu, gde se okupilo više od 160 ljudi, hrišćana 
raznih denominacija iz Nemačke, Austrije, 
Švajcarske, Hrvatske i Srbije. Konferencija se 
održava za sve vernike Gospoda Isusa Hrista 
koji žive u raznim krajevima Evrope, potiču 
iz bivše Jugoslavije, a njihov maternji jezik je 
srpski ili hrvatski.
Konferencija se redovno održava od 1971. 
na praznik Duhova u cilju okupljanja vernika 
u zajedničkom proslavljanju  Gospoda Isusa 
Hrista.
Ove godine glavni predavač je bio brat 
Natanael Špičak, putujući propovednik iz BC 
Koprivnica (Hrvatska).
U subotu je govorio iz Rim. 8, 18-30 
naglasivši da Bog dopušta na vernike razne 
nevolje i probleme kako bi nas upozorio na 
greh u našem životu.
U nedelju je održana propoved o poslanju 
Sv. Duha iz Dela 2, 22-42, gde je istaknuto da 
je Duh Sveti obećani dar Božji koji pokazu-
je ljudima Istinu, dovodi ih do pokajanja, 
obraćenja, do vere u Gospoda Isusa Hrista 
i ljubavi koja se potvrdjuje u zajedništvu 
vernika.
Nakon propovedi smo imali zajedništvo u 
Večeri Gospodnjoj, a posle podne su organi-
zovane razne aktivnosti - radionice.
Sastanak za braću je vodio brat Branko Bajer 
iz Švajcarske zajedno sa bratom propoved-
nikom Natanaelom Spičakom. Također u 
isto vreme na drugom sastanku je vodio čas 
brat Milan Vujčić o svom misijskom radu u 
Nemačkoj.
Sestre su imale svoj sastanak, koji je vodila 
sestra Marija Klem -Mihalj.
Mladi su takođe bili zajedno, a vodio ih je 
brat Ivan Kolarik iz Hrvatske.
Navečer je bila evangelizacija. Doprinosima 
slavljenja, divnim ohrabrujućim pesmama 
nam je poslužila grupa iz Austrije (Beč) i 
Nemačke (Böblingen i München). Čuli smo i 
jedno svedočanstvo iz Austrije i recitaciju iz 
Švajcarske. Zajedničkim pesmama i molitva-
ma smo proslavljali i uzvišivali našeg Boga. 

Brat Špičak je u svojoj propovedi upozorio na 
tekst iz Mt 26, 50 i rekao da svako preispita 
sebe zašto smo došli Gospodu Isusu Hristu, 
da li da Ga hvalimo, ili pripadamo onima koji 
ga izdaju, o čemu svedoči naš svakodnevni 
život.
I u ponedeljak prepodne smo bili u zajednici. 
Brat Špičak je čitao iz Luke 18, 35-43 , rekavši 
da Bog nikada ne napušta svoju decu, spre-
man je pomoći, isceliti, savetovati. Želi da 
čuje naše molitve i želi da vidi veru. Gospod 
Isus saoseća sa onima koji su u nevolji, čuje 
ih, traži i donosi mir.
Tokom konferencije -svakog jutra- još pre 
doručka je održavan molitveni čas hvale 
našem Bogu, a vodio ga je brat Josip Marciuš.
Jedino našem Bogu pripada slava, hvala i čast 
za ovo zajedništvo!

U ime odbora
Ondrej Chlpka

NEPRIMIJEĆEN! I 2013.-te?

Evanđelista Ivan u 1,10 piše za Mesiju, Isusa: 
„Na svijetu bijaše,... i svijet ga ne pozna!“ 
Nije ga prepoznao ondašnji politički svijet, ni 
naučni, ni religiozni, ni privredni (Irud, pis-
moznanci, svećenstvo, gostoničari!) Zašto?
- Jedni nisu ni htjeli „jer njihova djela bijahu 
zla“ (Iv.3,19 i sl.).
- Drugi su imali pogrešna očekivanja i predra-
sude „ti si učitelj,... i to li ne znaš?“ (Iv.310).
- Treći su imali samo biznis u vidu; u njiho-
vim domovima i srcima nije bilo mjesta za 
nešta drugo „metnu ga u jasle, jer im ne bješe 
mjesta...“ (Lk.2,7)
Ni danas svijet Isusa ne prepoznaje. Zašto? Iz 
istih razloga!
Ali šta je danas sa onima, koji nisu „svi-
jet“, koji su Njegovi, Božje vlasništvo? Ili 
boljereći: koji bi trebali da budu Njegovi; 
koji sebe drže, da su Njegovo vlasništvo? Šta 
je sa nama?
Ni za ondašnje vrijeme Ivan ne predbacuje 
nevjernima što nisu Isusa prihvatili. „K´ svo-
jima dođe i njegovi ga ne primiše!“ (Iv.1.11)
Dakle ni ovog Božiće nije u prvom redu 
pitanje, hoće li svijet primijetiti Isusa, nego, 
da li ćemo Ga mi „vidjeti“.
Krozšta se prihvaća Isusa? Naravno, kroz 
priznanje svoje grešnosti i prihvaćanje Njeg-

ove zastupničke kazne. Ali to je samo jedan, 
samo „prvi korak“. 
Prema Iv.10,27 Isus drži za svoje „ovce koje 
On poznaje“ samo one, koji slušaju Njegov 
glas i za Njim idu. Dakle, koji su se podredili 
Njegovoj volji. Isus je svoju volju više nego 
samo jednom jasno dao do znanja. Između 
ostaloga i u Iv. 20,21 „Kao što otac posla 
mene, i ja šaljem vas!“ Sa istim ciljem i po istu 
cijenu! I 2013.-te, i ne samo za taj dan što na-
zivamo Božićem, želi Isus da dođe „svojima“. 
Hoćemo li ga primijetiti?
- Ili to ni ne želimo, jer nam susret sa Njime 
nije drag; jer se plašimo da će On u nama ra-
zotkriti sve ono što pred ljudima tako vješto 
maskiramo, pa i sami sebe zavaravamo?
- Ili imamo pogrešne predstave o blagoslo-
vima, o „pravoj“ pobožnosti, o „ispravnoj“ 
nauci; očekujemo vladara, a došao nam 
prosjak...?
- Ili „moramo“ raditi i petkom i svetkom, po 
mogućnosti u dvije smjene; moramo i viken-
dicu za stare dane sagraditi, imati „siguran“ 
auto, pa i da nas drugi ne drže za sirotinju, 
„to nevjernima ne bi bilo za svjedočanstvo, 
jer naš Bog je bogat, pa hoće da i mi budemo 
bogati“? (moderno propovijedanje!) A Isus 
je došao, boravio među nama, a mi ga ni 
primijetili nismo!
I 2013.-te, i ne samo za taj dan što nazivamo 
Božićem, želi Isus da dođe „i drugima“; kroz 
nas, „Njegove“. Hoćemo li to primijetiti i 
Njegovu volju ispuniti?
- Ili ni to ne želimo, jer bismo onda treba-
li prvo vlastiti život mijenjati; svjedočiti 
životom?
- Ili imamo pogrešne predstave da je propovi-
jedanje rezervisano samo za propovjednike i 
naročito obdarene osobe?
- Ili jednostavno nemamo vremena? Rado 
bi jednom „s Isusom uskrsli“, ali bez da smo 
s Njime i „umrli“; čak i bez da se s´Njime i 
„rodimo“. Napr. da za nastupajući Božić drugi 
u nama vide Isusa!
Hoćemo li i 2013.-te slaviti Božić tako, da Isu-
sa „stavimo u jaslice“, jer u našim domovima i 
srcima nema mjesta? A u svom slavlju Isusa u 
jaslima i zaboraviti?
Neka svako sam za sebe donese odluku.
U Kristovoj ljubavi, 

vaš Branko Bajer
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Levi Johannes se rodio 18.04.2013 u  Giessenu. 
Zahvalni roditelji Silvia i Alexander Thomas.

Halo naši dragi, hoću da se vama kratko i oficial-
no predpostavim:
Moje ime je Luka Macko, rodio sam se 
01.07.2013 u Moersu. Tada sam imao celih 50 
centimentara dužine a 3530 grama težine.
Moji najbliži srodnici su Jana i Mia (sestre s 
velikim iskustvom) a Susanne i Edy Macko 
(roditelji).

Neizmerno smo Gospodu zahvalni za naše prvo 
dete Jarle David Macko. Rodio se 01.10.2013. 
godine. Naša je molitva da nam Gospod pokloni 
potrebnu mudrost u odgoju našeg sina.
Srećni roditelji Nina & Sven Macko

Čak i roda pod nebom zna svoje vrijeme... 
Jer. 8;7a 
Dugom isčekivanju je konačno došao kraj 
08.11.2013. god. u 3:53h kada je Nevio Ondrej 
ugledao svetlost dana. Veoma  se raduju brat 
Leon i srećni roditelji Mariena i Daniel Chlpka.

Dragi čitaoci  „OKRUŽNICE“

kao svake godine nakon konferencije, sastaje 
se odbor u Wetzlaru. Ove godine smo se sastali 
15.9.2013.
Bili su prisutni: Br. Ondrej, Eddy, Branko, Alex, 
Sammy, Maria.
Brat Dejan je bio sprečen.
 
Imali smo intenzivne razgovore, razmišljanja 
o novim idejama. Doneli smo i novih odluka.
Molili smo se zajedno da u svemu što činimo da 
činimo u duhu i volji našega Gospoda.
Drage sestre, braćo, mladi i deca...i prijatelji, mi 
se trudimo da osetimo vaše potrebe, želje, koje 
mi pokušavamo doneti u sledećoj konferenciji.
Što se predavača tiče, molimo se da nam dodje 
brat koji nas sa svojim predavanjima duhovno 
osnaži i nam daje nove kršćanske perspektive.
Zato smo vrlo radosni kada u “Knjizi Utisaka“ 
nailazimo vaše predloge i želje. Hvala vam na toj 
suradnji.
Iduče godine će na doći Br. Saša Ivanović iz 
Novog Sada.
Sa moje strane toliko. Zahvaljujem se u ime 
odbora za mogućnost da se možemo sastajati u 
Wetzlaru. Naša zahvalnost služi braći; Ondrej i 
Branku za njihovu brigu za nas.
U ime odbora pripremanja za duhovsku konfe-
renciju.

sestra Maria Klemm

 ************************************
 

Krštenje u Beču je obavio brat Branko Bayer 
31.08.2013, nad 10 osoba, a na
bogosluženju je bilo prisutno oko 100 ljudi.
Domaćini, sve sestre i braća, su od sebe dali 
maksimalni trud za lepo i blagoslovljeno 
bogosluženje, kao i za poslugu gostiju.
U poseti su bili i nekoliko vernih iz München-a, 
Wels-a, CH i petoro
iz novonastale grupe iz Obrenovca.
Ovo je bilo već šesto krštenje (ukupno 50 oso-
ba) od kad je brat Branko Bayer
pre 6 godina otpočeo sa redovnim odlaženjem 
za Beč (od prilike, jednom mesečno).
Takav prirast „Božjoj familiji“ je rezultat 
činjenice, da novoobraćeni
uzimaju za ozbiljno Hristov poziv propovedanja 
Evanđelja.
Oni svedoče među svojom rodbinom, na rad-
nom mestu i u svom komšiluku.
Zbog toga se često puta odriču veće novčane 
zarade a svoje rekreacije ili razonode ostavljaju 
po strani, jer svoje vreme koriste za posete i 
razgovore sa još neobraćenima. Pozivajući druge 
sebi u posetu, žrtvuju za to i svoja sredstva i 
domove.

************************************

Krštenje u Beogradu, 21.09.2013, nad 11 osoba, 
je obavio takodjer brat Branko Bayer.
Ma da je bila subota, (za mnoge radni dan,) brat 
domaćin je u pozdravnoj
reći rekao: „Ova crkva još nikad nije bila tako 
puna!“.

Desetoro od krštenih dolaze iz Obrenovca, gde 
do sada još nije bilo vernih. 
Sad se ta novonastala grupa sakuplja 
redovno bar jednom nedeljno.
Unatoč udaljenosti od oko sat vremena za 
vožnju, na krštenju je bilo
prisutno i mnogo njihove rodbine, sugrađana i 
komsija, koji još nikad
nisu prisustvovali jednom takvom bogosluženju 
(sa decom, oko 60 - 70 osoba).
Još dalje su vozili i oko 30 verujućih iz zajednice 
iz Beča, koji su na sebe uzeli teret tog puta, samo 
da bi se radovali sa radosnima.
Rad u Obrenovcu i okolici je započeo na taj 
način, što su novoobraćeni iz Beča prilikom svo-
jih poseta u domovini svedočili svojoj rodbini i
komšijama. Ponekad su za ovo pozvali „u 
pomoć“ i brata B. Bayera. On je ove godine već 
pet puta boravio tamo, ali naglašava, da
najvažniji deo službe vrše oni što stvaraju prve 
kontakte; oni „otvaraju
vrata“, da bi drugi sa interesom i poverenjem 
slušali njegovo izlaganje.
Brat izražava svoju spremnost da u okviru svojih 
vremenskih mogućnosti
prihvati poziv i drugih verujućih, da krene sa 
njima u domovinu i
podpomogne svedočenje njihovoj rodbini i 
komsijama.
Sve u svemu mogu da kažem, da sam jako rados-
tan i dirnut Božijom milosti koja se momentalno 
izliva u Beču i u Obrenovcu,
u grupama vernih. Oduševljen i taknut sam, sa 
kojim žarom i požrtvovanošću su sestre i braća 
daju za Božije delo.
U svako doba sam bio primećen i počašćen od 
strane vernih iz Beča. Mogu da kažem da su mi 
veliki primer u prednjačenju davanja časti jedan 
drugome, tako, kako nam i sam Gospod Isus to i 
nalaze činiti...
Želeo bi da ohrabrim i sestre i braću da tako i 
nastave i nikada ne prestanu davati sebe Gos-
podu!

Dejan Milovanović

Sledeća Duhovska Konferencija 2014 
godine će biti od 7. - 9. Juna
u Friolzheimu. 
Blagoslovljene Božićne praznike i srećnu 
novu 2014. godinu želi vam Odbor.
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